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خبر

»رئیس قوه قضاییه« مطرح کرد: 

دیوان عالی کشور جای 
مصلحت اندیشی نیست

حجت الاسلام والمسلمین غلامحسین محسنی اژه ای در نشست 
هیات عمومی دیوان عالی کشور از این دیوان به عنوان بالاترین 
مرجع قضایی یاد کرد و وظایف مهم این مجموعه را نظارت 
بر احکام دادگاه ها و صدور رأی وحدت رویه درباره موضوعات 

قضایی مورد اختلاف عنوان کرد.
وی با تاکید بر تقویت نظارت بر احکام دادگاه ها در کنار رسیدگی 
به فرجام خواهی ها و اعاده دادرسی ها و اعمال ماده ۴۷۷ به 
مسئولان و قضات دیوان توصیه کرد برای جلوگیری از نقض 
مکرر آراء قضایی صادره، آرایی که به دلیل اشکالات ماهوی و 
شکلی از سوی دیوان نقض می شود را مورد آسیب شناسی قرار 

دهند.
رئیس دستگاه قضا تاکید کرد: دیوان عالی هرچند وقت یک بار 
اشکالاتی که در آراء قضایی مشاهده می کند که به صورت مکرر 
اتفاق می افتد را به ستاد قوه قضاییه اعلام کند تا هم در دستور 
کار آموزشی قرار گیرد و هم در صورت لزوم با صدور بخشنامه و 

دستورالعمل از تکرار آن جلوگیری شود.
محسنی اژه ای درباره وظیفه دیگر دیوان عالی کشور برای صدور 
رای وحدت رویه درباره مسائلی که مورد برداشت و تفاسیر 
مختلف قرار می گیرند، به قضات دیوان عالی توصیه کرد از 
مصلحت اندیشی در اظهارنظر درباره این موضوعات اجتناب 

کنند.
رئیس قوه قضاییه گفت: دیوان عالی کشور جای مصلحت 
اندیشی نیست و باید بر اساس مرّ قانون و استنباط قضات 

صاحب نظر دیوان، رای وحدت رویه صادر شود.
محسنی اژه ای با اشاره به شفاف نبودن برخی قوانین که موجب 
برداشت ها و تفاسیر مختلف می شود از قضات دیوان عالی کشور 
خواست هرجا به قانونی برخورد کردند که به دلیل فقدان صراحت 
موجب اختلاف می شود، نظر کارشناسی خود را برای اصلاح 

قانون توسط مجلس اعلام کنند.
رئیس دستگاه قضا تاکید کرد: قوانینی که وضع می شوند باید 
صراحت و شفافیت داشته باشند، اما گاهی برخی قوانین دارای 

این شفافیت نیستند که باید مورد آسیب شناسی قرار گیرند.
محسنی اژه ای همچنین با قدردانی از تشکیل شورای علمی در 
دیوان عالی کشور برای بررسی کیفی احکام دیوان و آراء وحدت 
رویه در عین حال متذکر شد که این شورا نمی تواند رای وحدت 
رویه را تصویب کند بلکه این کار از وظایف هیئت عمومی 

دیوان است.
رئیس قوه قضاییه خاطرنشان کرد: آنچه از سوی دیوان عالی 
به عنوان حکم یا رای وحدت رویه صادر می شود باید واجد 
استدلال های قوی و شفاف و دقیق باشد تا خود این آراء موجب 

برداشت ها و تفاسیر مختلف نشود.
مدیران  تلاش های  و  زحمات  از  قدردانی  با  محسنی اژه ای 
و  پرونده ها  کاهش  برای  کشور  عالی  دیوان  کارکنان  و 
تلاش های صورت گرفته در جهت به روز رسانی آراء وحدت 
رویه، بر لزوم دقت در صدور نظرات و انشاء آنها تاکید کرد 
تا نظرات دیوان از لحاظ محتوایی و شکلی کمترین نقد را 

داشته باشند.
پیش از سخنان رئیس قوه قضاییه، حجت الاسلام والمسلمین 
احمد مرتضوی مقدم رئیس دیوان عالی کشور با ارائه گزارشی 
از وضعیت و عملکرد این دیوان در دوره تحول، وظایف اصلی 
دیوان را نظارت بر احکام دادگاه ها و ایجاد وحدت رویه عنوان 

کرد.
در این نشست قضات دیوان عالی کشور در حضور حجت الاسلام 
والمسلمین محسنی اژه ای به بحث و بررسی نحوه ترتیب اثر 
دادن به توبه محکومان مجازات های تعذیری پس از قطعی 
شدن آراء صادره پرداختند که دادستان کل کشور و رئیس قوه 

قضاییه نیز نظرات خود را در این خصوص ارائه کردند.
در این نشست همچنین تعدادی از قضات دیوان عالی کشور 
با تقدیر از مقام معظم رهبری به واسطه انتصاب رئیس 
دستگاه قضا از میان چهره های درون قوه قضاییه، این انتصاب 
را موجب تسریع در روند تحول نظام قضایی در دوره تحول و 

تعالی دانستند.

حقوقی و قضایی

بررسی طرح  لغو  با  نمایندگان مجلس شورای اسلامی 
صیانت از حقوق کاربران در فضای مجازی طبق اصل ۸۵ 
قانون اساسی مخالفت کردند، در جلسه علنی روز گذشته 
نمایندگان  از  عده ای  تقاضای  اسلامی  شورای  مجلس 
به طرح  لغو رسیدگی  مجلس شورای اسلامی در مورد 
صیانت از حقوق کاربران در فضای مجازی و ساماندهی 
پیام رسان های اجتماعی طبق اصل ۸۵ قانون اساسی در 
دستور کار قرار گرفت. پس از آنکه مخالفان و موافق این 
موضوع نقطه نظرات خود را بیان کردند نمایندگان مجلس 
با ۱۳۰ رأی موافق، ۱۲۱ رأی مخالف و ۷ رأی ممتنع از 
مجموع ۲۶۲ نماینده حاضر در جلسه علنی با لغو بررسی 
طرح صیانت طبق اصل ۸۵ قانون اساسی مخالفت کردند.

بر این اساس طرح صیانت از حقوق کاربران در فضای 
در  اجتماعی  های  رسان  پیام  ساماندهی  و  مجازی 

کمیسیون مشترک مورد بررسی قرار می گیرد.
گفتنی است، نمایندگان مجلس در جلسه »غیرعلنی« که 
صبح روز سه شنبه برگزار شد، با ۱۴۴ رأی موافق و ۱۱۱ 
رأی مخالف با لغو بررسی این طرح طبق اصل ۸۵ قانون 
آغاز جلسه »علنی«  با  اما  بودند  اساسی موافقت کرده 
و  قرار گرفت  بررسی  مجلس طرح مذکور مجدداً مورد 
مخالفان و موافقان نظرات خورد را بیان کردند و سپس 
لغو اصل  و  نمایندگان گذاشته شد  رأی  به  طرح فوق 
۸۵ شدن طرح صیانت از حقوق کاربران فضای مجازی 

تصویب نشد.

با رای نمایندگان مجلس؛

لغو اصل ۸۵ شدن »طرح صیانت از حقوق کاربران فضای مجازی« تصویب نشد

خبر اول

جمعه ای در توئیتی، نوشت: پیشنهاد تعطیلی ابتدا در قرارگاه 
مورد بحث قرار گرفت و سپس در ستاد ملی کرونا با حضور 
رئیس جمهور محترم، با توجه به شرایط فعلی بدون هیچ 
مخالفتی، عدم تعطیلی تصویب شد، روح اله جمعه ای 
مشاور وزیر کشور در حساب کاربری توئیتر خود نوشت: کما 
فی السابق؛ هرگونه تصمیمی در ستاد ملی کرونا به اتفاق 

آرا تصویب می شود و نظرات فردی و بخشی ملاک تصمیم 
جمعی نیست.

وی در این توئیت افزوده است: پیشنهاد تعطیلی نیز ابتدا در 
قرارگاه مورد بحث قرار گرفت و سپس در ستاد ملی کرونا با 
حضور رئیس جمهور محترم، با توجه به شرایط فعلی بدون 

هیچ مخالفتی، عدم تعطیلی تصویب شد.

رییس سازمان غذا و دارو درباره چرایی کمبود رمدسیویر و 
سرم تزریقی توضیح دادف بنا بر اعلام پایگا خبری وزارت 
بهداشت، درمان و آموزش پزشکی، محمدرضا شانه ساز 
داروخانه ها گفت:  تامین رمدسیویر در  درباره وضعیت 
تامین دارو انجام می شود، اما وقتی مصرف رمدسیویر در 
خردادماه ۶۰۰ هزار عدد بوده و اکنون در اواسط مرداد ماه 
به دو میلیون و ۲۵۰ هزار عدد می رسد، نشان می دهد که 

گایدلاین ها را برای تجویز دارو درست رعایت نمی کنیم.
مصرف  برابری   ۴ افزایش  اکنون  اینکه  بیان  با  وی 
رمدسیویر را نسبت به خرداد ماه داشتیم، افزود: دارو باید 
مطابق گایدلاین ها تجویز شود و نظارت بر روی تجویز 
انجام شود. در هیچ کشوری در دنیا چنین الگوی مصرفی 

را نمی بینیم.
شانه ساز درباره موضوع کمبود سرم تزریقی نیز گفت: 
در زمینه سرم هم ما پارسال این موضوع را پیش بینی 
می کردیم، اما تولیدکننده ها به مجلس اعتراض کردند که 

سازمان غذا و دارو می خواهد سرم وارد کند.
وی ادامه داد: یکی از شرکت های بزرگ تولید کننده سرم 
اعلام کرد که دارد تولیدش متوقف می شود و بر همین 
اساس هم ما برای واردات سرم برنامه ریزی کردیم، اما 
تولیدکننده ها به مجلس نامه نوشتند و تعهد تامین کرده 
و از ما خواسته شد اقدامی برای واردات نشود. در حالی 
که اگر طبق برنامه ریزی خودمان پیش می رفتیم، اکنون 

مشکلی برای سرم نداشتیم.

قطعی  معیارهای  اساس  بر  و  گذشته  روز  شبانه  در 
تشخیصی، ۳۹ هزار و ۱۳۹ بیمار جدید مبتلا به کووید۱۹ 
آنها  از  نفر  و ۶۳۶  هزار  که ۴  در کشور شناسایی شد 

بستری شدند.
مجموع بیماران کووید۱۹ در کشور به ۴ میلیون و ۲۳۸ 
هزار و ۶۷۶ نفر رسید، بر اساس این گزارش، تا کنون سه 
میلیون ۵۹۱ هزار و ۳۱۳ نفر از بیماران، بهبود یافته و 
یا از بیمارستانها ترخیص شده اند، 6 هزار و ۷۴۹ نفر از 

بیماران مبتلا به کووید۱۹ در بخش های مراقبت های 
ویژه بیمارستانها تحت مراقبت قرار دارند.

تا کنون ۲۶ میلیون و ۶۸۳ هزار و ۶۸۶ آزمایش تشخیص 
کووید۱۹ در کشور انجام شده است، همچنین تا کنون ۱۳ 
میلیون و ۵۲۰ هزار و ۱۲۷ نفر دُز اول واکسن کرونا و سه 
میلیون و ۲۷۴ هزار و ۹۸۰ نفر نیز دُز دوم را تزریق کرده 
اند و مجموع واکسن های تزریق شده در کشور به ۱۶ 

میلیون و ۷۹۵ هزار و ۱۰۷ دُز رسید.

در شبانه روز گذشته، ۶۴۶ هزار و ۷۳۲ دُز واکسن کرونا 
در کشور تزریق شد که یک رکورد جدید از شروع فرآیند 
برای  شرایط  واجد  افراد  است،  عمومی  واکسیناسیون 
تزریق واکسن حتما در سامانه salamat.gov.ir ثبت نام 
کنند، در حال حاضر ۳۳۶ شهر کشور در وضعیت قرمز، 
۸۴ شهر در وضعیت نارنجی، ۲۸ شهر در وضعیت زرد 

قرار دارند.
از ابتدای شیوع کرونا در کشور)اسفند ۹۸( تا کنون، این 
ویروس پنج خیز داشته و تلفات آن روز گذشته)یکشنبه( 
به یک رکورد دست یافت و طی ۲۴ ساعت ۵۸۸ نفر جان 

خود را از دست دادند.
خیز پنجم کرونا از ابتدای تیر ماه از جنوب کشور به 
ایرج حریرچی معاون کل وزارت  آغاز شد،  مرکز کشور 
بهداشت، درمان و آموزش پزشکی چندی با استناد به یک 
برآورد بین المللی هشدار داد اگر به رعایت پروتکل های 
بهداشتی بی اعتنایی شود تعداد تلفات ویروس کرونا به 

۶۰۰ تا ۸۰۰ نفر در روز خواهد رسید.

»مشاور وزیر کشور« خبر داد؛

تصویب »عدم تعطیلی« بدون هیچ رای مخالف در ستاد کرونا

توضیحات رییس سازمان غذا و دارو درباره چرایی کمبود »رمدسیویر« و »سرم تزریقی«

تعداد بهبودیافتگان کرونا به سه میلیون ۵۹۱ هزار و ۳۱۳ تن رسید

دولت

سلامت

کرونا در ایران

»دنیای هوادار« یاد و خاطره شهدا به ویژه 
شهیدان اکبر ، مسعود و سعید پناهی که مادربزرگوارشان

 نیز به شهیدانش پیوست را گرامی می دارد
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دستور رئیسی برای بررسی
 جزئیات تعطیلات هفته آینده

پس از بازدید روز سه شنبه سید ابراهیم رئیسی از یکی از 
مراکز تزریق واکسن و نیز بخش کرونای بیمارستان امام 
خمینی )ره( تهران، جلسه اضطراری ستاد کرونا به ریاست 

رئیس جمهوری برگزار شد.
رئیسی در این جلسه پس از استماع گزارش اعضای ستاد، 
با توجه به تشدید وضعیت بیماری کرونا در کشور و افزایش 
شیوع و ابتلا در روزهای گذشته، دستورات فوری برای مقابله 

و مهار کرونا صادر کرد.
تامین فوری اقلام درمانی بالاخص سرم و اکسیژن، بازنگری 
در پروتکل های بهداشتی و تعیین ضمانت اجرا برای آن، 
تمهید واردات واکسن به میزان مورد نیاز به منظور قطع 
زنجیره انتقال تا قبل از آغاز فصل سرما و تامین ارز لازم 
برای واردات واکسن بدون محدودیت از جمله دستورات مهم 

رئیس جمهوری در این جلسه بود.
سازماندهی جدید ظرفیت های مردمی و نیروهای مسلح برای 
ارائه خدمات درمانی و اقدامات پیشگیرانه، بازطراحی و ارتقای 
طرح شهید حاج قاسم سلیمانی و اجرای آن، چندشیفته شدن 
مراکز تزریق واکسن بمنظور پیشگیری از ازدحام و تسریع 
در انجام واکسیناسیون، اولویت در پرداخت مطالبات معوقه 
کادر درمان و افزایش نیروی انسانی کادر درمان با استفاده 
از ظرفیت دانشجویان دانشکده های پزشکی و پرستاری و 
نیروهای داوطلب مردمی از دیگر دستورات رئیسی در جلسه 

اضطراری ستاد کرونا بود.
همچنین در این جلسه مقرر شد بمنظور کنترل پیک پنجم 
کرونا، قرارگاه مبارزه با کرونا جزئیات تعطیلات هفته آتی را 

بررسی و جهت تصویب، پیشنهاد کند.
کمیته ویژه مقابله با کرونا که با دستور روز شنبه رئیس 
نحوه  در  تحول  جامع  طرح  است،  تشکیل شده  جمهوری 
کوتاه مدت،  حل های  راه  شامل  کرونا  ویروس  با  مقابله 
میان مدت و بلندمدت را به ستاد ملی کرونا ارائه خواهد کرد.

»رئیس کمیسیون عمران مجلس شورای 
اسلامی« خبر داد:

طرح تفکیک وزارت راه و شهرسازی 
از دستور کار مجلس خارج شد

رئیس کمیسیون عمران مجلس شورای اسلامی گفت: طرح 
تفکیک وزارت راه و شهرسازی به درخواست رئیس جمهور از 

دستور کار مجلس خارج و قرار شد سال آینده مطرح شود.
محمدرضا رضایی کوچی در گفت و گویی، درباره طرح تفکیک 
گزارش  یکشنبه  روز  داشت:  اظهار  شهرسازی،  و  راه  وزارت 
کمیسیون عمران در خصوص کلیات طرح تفکیک وزارت راه و 
شهرسازی در صحن مجلس قرائت شد و قرار بود امروز موافقان 
و مخالفان نظرات خود را ارائه کرده و این طرح بررسی شود اما 

این طرح از دستور کار مجلس خارج شد.
وی درباره علت مسکوت شدن این طرح، گفت: رئیسی طی 
نامه ای خواست که این طرح فعلاً مسکوت مانده و سال آینده 
مطرح شود. با توجه به اینکه یکی از شعارهای رئیس جمهور 
وزارت  اگر  بود،  ساخت سالانه یک میلیون واحد مسکونی 

مسکن ایجاد نشود، این کار به سادگی انجام نخواهد شد.
نماینده مردم جهرم در مجلس شورای اسلامی تصریح کرد: 
وزارت راه و شهرسازی اکنون بسیار عریض و طویل است و باید 

تفکیک وزارت راه و شهرسازی عملیاتی شود.

جامعه

انتخابات دوره دوم شورای اسلامی شهرستان فردیس 
برگزار شد، اما کارزار انتخاباتی این شهرستان، با حواشی 
متعددی روبه رو شد، پس از اعلام نتایج و اعتراضات 
هنوز هم  آمده،  وجود  به  شائبه هایی  و  گرفته  صورت 
هیات نظارت بر انتخابات نظر نهایی خود را اعلام نکرده 
است، اما طبق صحبت ها و فعل و انفعالات رخ داده در 
شهرستان فردیس، شنیده حاکی از آن است که علیرضا 
ابراهیمی، یکی از کاندیداهای اصلی برای سمت شهرداری 
فردیس می باشد، حال، این موضوع باعث شد گفت وگویی 

اختصاصی با »مهندس ابراهیمی« داشته باشیم:

هدف اصلی شما برای ورود به این کارزار چیست؟

در ابتدا بر خود لازم می دانم، فرارسیدن ایام سوگواری 
سرور و سالار شهیدان امام حسین)ع( را خدمت شما و 
تمام مردم انقلابی کشورم تسلیت عرض کنم، درخصوص 
اذعان کنم که؛ بنده به عنوان عضو  باید  پرسش شما 
مدیران  تمام  جای  به  فردیس،  شهرداری  از  کوچکی 
شهرداری، از مردم فردیس به علت کم کاری هایی که در 
چهارسال گذشته در شهرداری رخ داده، معذرت خواهی 
می کنم، چرا که فردیس پس از انتزاع از کرج، مدیریتی 
شهری خوبی را تجربه نکرد و به همین علت احساس 
مسئولیت کردم که بتوانیم شهرمان را با هم بهتر بسازیم. 

حال برنامه شما برای داشتنِ فردیسی نوین چیست؟

بنده شهر فردیس را شهر خود می دانم، بر این معتقد 
هستم که اگر این نگاه وجود نداشته باشد، نمی توانیم به 
تمام مشکلات مردم فهیم فردیس برسیم، اما درخصوص 
برنامه های بنده باید خاطرنشان کنم که از ابتدای ورود به 
این وادی، بابرنامه وارد شدم و به مردم فردیس این نوید 
را می دهم که از همان روز اول، شاهد تحولی گسترده 

باشند، حال باید به رئوس برنامه هایم اشاره کنم:

۱. ایجاد شهر الکترونیک 

بهترین ها  شایسته  آن،  شریف  مردم  و  فردیس  شهر 
هستند، امروز در تمام دنیا و حتی در ایران اسلامی کمتر 
شهری است که از خدمات الکترونیک و غیرحضوری در 
ارائه خدمات بهره نبرد. شیوع کرونا ویروس که بیش 
در  ارائه خدمات  و  الکترونیک  از پیش وجود خدمات 
بستر اینترنت بدون مراجعه حضوری را تاکید نمود و 
اختلال های ایجاد شده در عدم وجود این بستر در شهر 
فردیس و حتی ضعف و ناکارامدی در شهرهای دیگر که 
اقداماتی ناقص انجام داده بودند را نمایان ساخت، در 
این خصوص در دستور کارمان قرار گرفته است که شهر 
فردیس با اجرای برنامه های تعیین شده در سه فاز زود 
بازده، میان مدت و بلند مدت، زیر در سال 1403 به یک 
شهر کاملا الکترونیک تبدیل شده و شهروندان به صورت 

اینترنت  بستر  در  را  ارائه خدمات  از  کامل 
دریافت و مدیران و مسئولین در جهت 
ماموریت های  اجرای  روند  بر  نظارت 
شهری از تجهیزات پیشرفته الکترونیکی 

استفاده نمایند.

۲. حمل ونقل عمومی

به حق  از مطالبات  اما یکی 

ارائه  و  پایدار  توسعه  ایجاد  مدیریت شهری،  از  مردم 
خدمات حمل و نقل عمومی مطمئن، چابک، بابرنامه 
محترم  شهروندان  متاسفانه  که  پویاست،  و  ارزان  و 
فردیس در چهار سال گذشته نه تنها بهبودی را از قبل 
از انتزاع فردیس از کرج تجربه نکردن، بلکه شاهد پس 
رفت و عدم تعیین تکلیف مسئولیت ارائه خدمات بین 
دو شهر کرج و فردیس بوده اند و هر روز این کیفیت 
نزول کرده که امروز شاید بتوان به جرات گفت میزان 
نفوذ حمل و نقل عمومی نه تنها تک رقمی است بلکه 
شاید به کمتر از تعداد انگشتان یک دست رسیده است، 
اما نکته دیگری که در حمل و نقل عمومی فردیس 
وجود دارد این است که؛ خطوطی که برای فردیس در 
دریافت  را  سرویس  حداقل  و  دارد  وجود  حاضر  حال 
می نماید اگر حتی تقویت هم شود، کارآمد به معنای 
واقعی نیست زیرا که این طراحی درسال ها پیش که 
فردیس از کرج بوده طراحی شده و با دیدگاه حاشیه ای 
بین فردیس و انتقال به مرکز شهر کرج شکل گرفته، 
درصورتی که امروزه با استقلال فردیس که در آستانه 
شروع نیمه دوم تشکیل شهر فردیس است و ادارات 
مستقل و مرکز شهری مستقلی شکل گرفته دسترسی 
و نیاز مردم به این امکان در خطوط اعمال نشده و این 
خود مشکل اصلی است که می بایست طراحی شبکه 
حمل و نقل و مهندسی خطوط در دستور کار قرار گیرد، 
بنده بر خود واجب می دانم که اعلام کنم؛ شهر فردیس 
در پایان چهارسال مدیریت شورای دوم با سه برنامه زود 
دارای شبکه  به شهری  دراز مدت،  میان مدت،  بازده، 
حمل و نقل عمومی پایدار و مهندسی شده و توام با 
زیرساخت های استاندارد و شهر ایمن خواهد داشت و 
و  به شبکه علمی حمل  فردیس مجهز  فردیس 1404 

نقل خواهد بود.

۳. اصلاحات ساختاری در توانمند سازی مدیریت شهری

برای اینکه شهر فردیس به شهری 
پویا مطابق با استانداردهای 

مباحث  در  المللی  بین 
مالی،  مدیریت، 
جامعه ایمن، سلامت 
در  شاد  و  روان 
ی  لعمل ها ا ر ستو د
بهداشت  سازمان 
جهانی گردد، ناگزیر باید 
اصلاحات ساختاری زیر 

محقق شود:
الف- اصلاح ساختار درآمد 
و ایجاد درآمدهای پایدار 

و  محور  مردم  نهادهای  ساماندهی  و  ایجاد  ب-  
خیرخواهانه در ایجاد اقدامات عام المنفعه 

ج- جذب و مشارکت بخش خصوصی و جذب سرمایه 
گذاری سرمایه گذاران تامین منابع جهت ایجاد رفاهی

د- اصلاح ساختاری در جهت دستیابی به سیاستهای 
تمرکز زدایی و نیز برون سپاری

ه-  اصلاح ساختار معابر و دسترسی ها، پیاده روها 
ورزشی،  امکانات  توسعه  و  ساماندهی  و  ساخت  و-  

رفاهی، تفریحی و عمومی 
ی- ایجاد طرح ها بنیادی در تهیه دستورالعملها و ضوابط 

بدون ایجاد هزینه برای شهروندان

چه تضمینی برای اجرایی شدن این برنامه ها وجود دارد؟

بررسی  اعلام شده، ساعت ها  برنامه های  در خصوص 
و  کارشناسان  نظرات  از  و  گرفته  صورت  تحقیق  و 
با  و  نظر گرفته شده  اجرایی  و  نظران علمی  صاحب 
زمان بندی کوتاه مدت، میان مدت و بلند مدت برای 
آن ها، چشم انداز تعریف شده و در افق 1404 بطور صد 
برنامه  گردید.  ها محقق خواهد  برنامه  تمامی  درصد 
های کوتاه مدت ظرف 120 روز باید نتیجه آن مشخص 
شود و مردم فهیم فردیس از همان ابتدا این تغییر را 
احساس خواهند کرد، بنده منکر محدودیت ها نیستم 
امیدوارم در  نکردم،  اقدام  برنامه  آرمانی در تدوین  و 
همگام  فعلی  انقلابی  شورای  شدن،  انتخاب  صورت 
بوده و طرح ها و برنامه ها، در صف تصویب نماند در 
پایان دوره 4 ساله، فردیس 1404 با اجرای موارد فوق 
به اولین شهر دارای استاندارد جامعه ایمن و شهر پویا 
و شهر شاد تبدیل خواهد شد، شهر فردیس با توجه به 
ورود به نیمه دوم دهه اول استقلال می بایست نقشه 
راه و هدفمندی آن در امکانات شهری و جا نمایی های 
و مستند سازی آن اقدام گردد. طبق برنامه و زمانبندی 
طراحی شده در سال 1400 با مشاوران و برنامه تدوین 
شده طرح جامعه فردیس آماده و در سال 1401 اولین 
رای  و  بررسی  به  در صحن شورا  که  ای  لایحه 
چشم  سند  و  تفضیلی  طرح  رفت  خواهد 
بااستفاده  بود،  خواهد  فردیس  شهر  انداز 
که طبق طرح جامع  فوق  برنامه های  از 

فردیس میباشد جلو خواهد رفت.
وی در پایان تصریح کرد: بنده با شهروندان 
محترم فردیس عهد می بندم که در صورت 
ابتدای  از  فردیس  شهرداری  خدمت،  توفیق 
استقرار برای تمام پروژه ها و کلیه بند بندهای 
این برنامه ها تابلو زمانبندی نصب و دیدگاه 
نظارت عمومی فعالیت ها را انجام خواهد داد، 
همچنین متعهدم می شوم  که در گزارشات فصلی 
به مردم فهیم فردیس و اصحاب رسانه، گزارش شفاف 
پیشرفت برنامه ها را خواهم داشت و با شهامت هر فصلی 
که نتوانم به برنامه عمل کنم در حضور اصحاب 
رسانه معذرت خواهی نموده و استعفا می 
دهم و از روز اول این عهد را با 
شورا  اعضا  و  مردم 
و  نموده  عقد 
اعلان عمومی 

می نمایم.

مهندس »علیرضا ابراهیمی« در گفت وگو با »دنیای هوادار« مطرح کرد:

با برنامه های موجود، نویدِ تحولی گسترده در شهرستان فردیس را می دهم
به جای تمام مدیران شهرداری فردیس از مردم عذرخواهی می کنم!

دیالوگ

بنده با شهروندان محترم فردیس عهد می بندم که در صورت توفیق خدمت، شهرداری فردیس 
از ابتدای استقرار برای تمام پروژه ها و کلیه بند بندهای این برنامه ها تابلو زمانبندی نصب و دیدگاه 

نظارت عمومی فعالیت ها را انجام خواهد داد، همچنین متعهدم می شوم  که در گزارشات فصلی به 
مردم فهیم فردیس و اصحاب رسانه، گزارش شفاف پیشرفت برنامه ها را خواهم داشت و با شهامت 

هر فصلی که نتوانم به برنامه عمل کنم در حضور اصحاب رسانه معذرت خواهی نموده و استعفا 
می دهم و از روز اول این عهد را با مردم و اعضا شورا عقد نموده و اعلان عمومی می نمایم.

جناب آقای مجید سعیدی - همکار ارجمند
درگذشت برادر بزرگوارتان موجب تاسف و تالم خاطر گردید، ضمن عرض تسلیت آرامش ابدی و علو درجات برای آن عزیز 

سفرکرده و صبر و شکیبایی برای حضرتعالی و سایر بازماندگان مسئلت می نماییم
خانواده زنده یاد ناصراحمدپور-مهردادفرشیدی-اسمعیل حیدرپور-سیروس جعفری-سیدرضا فیض آبادی-مهدی هژبری و مهرداد تیموری

مریمولیزاده

خبرنگار
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استان ها

البرز

»دادستان کرج« خبر داد:
بیمارستان امام خمینی کرج
 به عرصه فعالیت برگشت

حسن مددی در جلسه ای که با هدف تنظیم قرارداد و 
تغییر و تحول مدیریتی بیمارستان امام خمینی)ره( کرج 
در دادگستری این استان برگزار شد افزود: پیرو جلسه ای 
که پیش از این برگزار شده، مقرر گردید که فعالیت این 
بیمارستان توسط بنیاد شهید و امور ایثارگران به عنوان 

متولی صورت بگیرد.
ای  جلسه  امروز صورت  منظور  این  به  کرد:  اضافه  وی 
تنظیم شد و این بیمارسنان که تجهیزات بسیاری نیز دارد 
و می تواند منشا خیر برای مردم و خانواده های شهدا و 
ایثارگران به خصوص در روزهایی که با شیوع ویروس کرونا 
مواجه هستیم باشد و در واقع فعالیت این مجموعه می 

تواند علوم پزشکی و کادر درمان را نیز یاری سازد.
با اقدام صورت گرفته توسط معاونت  ادامه داد:  مددی 
دستگاه  مجموعه،  فعالیت  شروع  و  البرز  دادگستری 
قضایی، استانداری و سازمان همیاری و شهرداری های 
استان مجموعه را کمک می کنند تا شاهد خدمات رسانی 

هر چه بیشتر این بیمارستان مانند گذشته باشیم.
دادستان عمومی و انقلاب مرکز استان البرز اظهار داشت: 
مدیریت  با  کرج  خمینی)ره(  امام  بیمارستان  امروز  از 
جدید اداره و  از کلیه کارکنان بیمارستان انتظار داریم که 
تمام تلاش و همت خود را برای فعال شدن هر چه این 

بیمارستان به کار بگیرند.
مددی با بیان اینکه تمام پرسنل را به آرامش دعوت می 
کنیم گفت: به امید خدا و به تدریج مطالبات آنها توسط 
هیات مدیره و مدیر جدید بیمارستان تعیین تکلیف و 
ما دیگر شاهد تجمعات اعتراضی در خصوص بیمارستان 

نباشیم.
وی با اشاره به اینکه پیگیری مطالبات از مسیر قانونی 
ادامه خواهد یافت ادامه داد: تمام کارکنان با هیات مدیره 

همیاری و همکاری خواهند کرد.
بخش  در  البرز  استان  مرکز  انقلاب  و  عمومی  دادستان 
دیگری از سخنان خود تصریح کرد: از زحمات نماینده ولی 
فقیه در استان، استاندار و تمام دستگاه های نظارتی و 
حمایتی تقدیر می کنیم و امیدواریم در این بیمارستان 

شاهد خدمات مطلوب به مردم استان باشیم.
مددی با بیان اینکه یک شبه مشکلات بیمارستان حل 
نخواهد شد گفت: باید صبر کنیم چرا که به تدریج مشکلات 

بیمارستان امام خمینی)ره( کرج مرتفع و خواهد شد.

پس از برگزاری مراسم تحلیف اعضای شورای اسلامی شهر 
خورزوق در دوره ششم که با حضور حجت الاسلام حاج آقا 
حق شناس امام جمعه خورزوق انجام شد، آقای علی فتحی 
به عنوان رئیس شورا، آقایان علی احمدی نایب رئیس، 
مهدی یارعلی خزانه دار، مجتبی طالبی منشی و خانم کبری 

رحیمی هم به عنوان عضو شورا معرفی شدند.
در ادامه به مناسبت گرامیداشت روز خبرنگار امام جمعه 
خاطره  آوری  یاد  با  شناس  آقا حق  حاج  خورزوق،  شهر 
ایثارگرانه شهید محمود  فراموش نشدنیِ مجاهدت های 
صارمی و ارج نهادن به اصحاب رسانه و گرامی داشتن روز 
خبرنگار اظهار داشت: خبرنگاران و وقایع نگاران  از جمله 
قشر زحمت کش و تلاشگر عرصه خبر رسانی به مقامات 
بلند پایه نظام مقدس جمهوری اسلامی و مردیم شریف 
بشمار می آیند، لذا ما نیز وظیفه داریم به خدمات ارزشمند 
آنان ارج نهیم و روز خبرنگار را، روز بزرگی بدانیم و آن را 

گرامی بداریم.

امام جمعه خورزوق افزود: خبرنگاران وقایع و مشکلاتی را 
که در جامعه امروزی وجود دارد را ضبط و ربط می کنند و 
به تصویر می کشند و به اطلاع رئیس جمهور و مقاماتی که 
در پایتخت نشسته اند و اطلاعی از وقایع و اتفاقات کشوری 

ندارند می رسانند تا از بار مشکلات مردمی بکاهند.

در پایان این مراسم علی فتحی رئیس شورای اسلامی شهر 
خورزوق در گفتگو با خبرنگار روزنامه دنیای هوادار گفت: با 
شناخت و تحلیلی که از شهر خورزوق، اسلام آباد، دلیگان و 
شهرک سیمرغ که تحت پوشش شورای اسلامی و شهرداری 
خورزوق قرار دارند؛ با ارائه برنامه های راهبردی و جمع 
بندی نهائی ومشخص شدن مرحله پایانی فرایند انتخاب 
شهرداری متدین، انقلابی و جهادی که با مدیریت شهری 
آشنایی کامل داشته باشد و دارای شاخصه های یک مدیر 

لایق و توانمند باشد را ارائه داد.
اسلامی  در شورای  پربار  تجربه  از  باری  کوله  که  فتحی 
سال های گذشته را دارد، اظهار داشت: این شورا در صدد 
است از این پس با همکاری یک مجموعه آگاه به مشکلات 

مردمی شهر خورزوق را اداره کند.
وی تصریح کرد: مجموعه ای که شامل شهر و چندین محله 
می شود، با مشکلات زیادی مواجه است که متأسفانه 
عده ای با نیات مغرضانه حساسیت و تنش های کاذب 
ایجاد می کنند و اطلاعات غلط را از طریق  گروه های 
مجازی در سطح شهر  انتشار می دهند، تا تمرکز ما را بهم 
بریزند! لذا وظیفه ما به عنوان خادمین مردم و اصحاب 

رسانه که لازم می دانم روز خبرنگار را تبریک عرض کنم، 
وظیفه داریم که این تنش ها را با انجام خواسته های به 

حق مردم درچارچوب قانونی از میان برداریم.
آقای  از  نخست  گام  در  افزود:  خورزوق  شورای  رئیس 
تبریزیان دعوت کردیم و اولین جلسه شورای شهر با مسئول 
حمل و نقل عمومی شهرستان برخوار برگزار شد تا هرچه 
زودتر مشکل ایاب و ذهاب ساکنان شهرک سیمرغ مرتفع 
شود، ضمن اینکه نباید اتوبوسرانی خط دستگرد از خورزوق 
جدا شود و نباید حق خورزوق را از شهرک سیمرغ جدا 
کنند! زیرا این مجموعه حکم واحد دارند و باید در قالب یک 
مجموعه به زیباترین وجه ممکنه خدمات رسانی شوند و 

تحت پوشش قرار بگیرند.
او خاطر نشان کرد: حرکت اول ما نشانگر این واقعیت است 
که شورا در صدد حل مشکلات مردمی است که به فضل و 

عنایت پروردگار توانا امید فراوان دارد. 

و  کاذب  های  تنش  ایجاد  به  اشاره  با  دیگر  بار  فتحی 
حساسیت های بیجایی که محله به محله توسط یکسری از 
مسئولین و کسانی صورت گرفته که به هر جهت با اهداف 
شخصی انجام می پذیرد! گفت: مثلاً گفته می شود که 
شورای شهر قصد دارد چه شهرداری را جایگزین شهردار قبلی 
کند؟ البته شفاف سازی و آگاه کردن مردم در این مورد 
حق قانونی است و تا زمانی که برخی از موارد مورد بحث 
وجاهت قانونی داشته باشد، حق مسلم مردم است اما 
کسانی که موانع قانونی دارند شورا در مقابلشان ایستادگی 

خواهد کرد.

علی فتحی به بحث بودجه پرداخت و افزود: بحث بودجه و 
مشکلات مالی قابل حل هستند ومشکلی وجود ندارد، اما 
زمانی که برخی از کارها منع قانونی دارند وقانون این اجازه 
رابه ما نمی دهد را برای مردم شفاف سازی می کنیم، که 
این کار وظیفه من خادم مردم وآقای قلندری روزنامه نگار و 
خبرنگار ساکن شهرک سیمرغ و سایر نماینده های محترم 

اصحاب رسانه است.
رئیس شورای اسلامی شهر خورزوق در ادامه به اولین جلسه 
شورا اشاره کرد و افزود: در بحث کلی جلسه اول هم گفته 
شد شورا انشاالله بتواند به اتفاق و با همکاری نزدیک مردم، 

مشکلات احتمالی بین شرکت تعاونی مسکن هوانیروز 
باشهرداری را با اطلاعات صحیح در اختیار مردم قرار دهد.

وی اضافه کرد: حق هیچ یک از ساکنان شهر خورزوق و 
توابع آن نیست که حرص این گونه مشکلات پیش پا 
افتاده را بخورند و بهتراست شهروندان عزیز ما در اسلام 
آباد، دلیگان، خورزوق و شهرک سیمرغ مشکلات شان را 
با شورا در میان بگذارند تا به دنبال راه حل باشیم، فتحی 
اظهار بی اطلاعی کرد که نمی داند شورا و شهردار قبلی و 
یا شرکت تعاونی مسکن هوانیروز این مسائل را به مردم 

بازگو کرده اند یاخیر!
و  تعاونی  شرکت  بین  بحثی  احتمالاً  کرد:  تصریح  وی 
شهرداری وجود داشته که به قوت خود باقی است که بحث 
جداگانه  ای دارد و در اسرع وقت شورا به آن رسیدگی و 
برخورد خواهد کرد، حق و حقوق ها باید مشخص شود و 
هر بحثی که مردمی است نباید پنهان  بماند که روح مردم 

را آزرده می کند.
علی فتحی رئیس شورای اسلامی شهر خورزوق با یادآوری 
مشکلات عمده در شهر و اطراف واکناف از جمله حمل و 
نقل عمومی، بافت فرسوده اسلام آباد، آسفالت معابر سطح 
شهر و معابر عمومی و سایر امکانات رفاهی مردم منطقه، 
از مردم خواست تا مشکلات خاص خود را با شورا در میان 
بگذارند تا اعضای شورای اسلامی شهر تا سر حد توان پیگیر 

حل مشکلات آنها باشد.
فتحی با ذکر این مطلب که به طور کلی این دیدگاه شورای 
دوره ششم شهر خورزوق می باشد افزود: قطعاً مطمئن 
باشید دوستانی که از دلیگان، اسلام آباد، شهرک سیمرغ و 
خود شهر خورزوق در این شورا حضور پیدا کرده اند با تمام 
توانمندی پای این مشکلات ایستاده اند وبرای حل آن ها 

سعی و تلاش خواهند نمود.

وی تصریح کرد: با تحقیق و بررسی جزئیات، مشکلات  
واطلاعاتی که به دست آورده ایم به صورت تدریجی کلیه 
مشکلات را از پیش رو برخواهیم داشت، که پذیرفتن و 
قبول کردن این مسئولیت خطیر با رنج وسختی و یا احتمالًآ 
با نارضایتی برخی از مردم همراه باشد ولی سعی خواهد شد، 
در کمال صبوری و شکیبایی مقابل تمام سختی ها بردباری 
کنیم تا به اهداف کلی شورا که همانا خدمت صادقانه به 
مردم شریف این منطقه و حل مشکلات و معضلات می 

باشد جامه عمل بپوشانیم. 

رئیس شورای شهرخورزوق در پایان به کارگروه های شورا 
اشاره کرد و گفت: در روزهای آخر این هفته کارگروه های 
ورزشی، بانوان و فرهنگی را تشکیل خواهیم داد تا به یاری 
خدا این کارگروه ها با کمک های مشاوره ای که با ما 
خواهند داشت، ما را در جریان مشکلات در شهر ومحله ها 
قرار دهند تا نسبت به حل آن ها در حد توان اقدام کنیم، 
علی فتحی از حاضران در جلسه خواست شرایطی به وجود 
آورند تا با کاسته شدن تنش های کاذب، مردم احساس 
آرامش کنند وما نیز با تمرکز فکری بهتر یکسری از مشکلات 

را با مشارکت مردمی حل و فصل کنیم.

مراسم تحلیف اعضای شورای اسلامی شهر خورزوق برگزار شد؛

با انتخاب شهردار جهادی، مشکلات شهر خورزوق حل می شود

اصفهان

اصغرقلندری

نویسندهوروزنامهنگار

رئیس نه، اما سخنگوی شورا »عذرخواهی« کرد!
چندی پیش مصادف با روز خبرنگار، جواد چپردار، رئیس شورای ششم شهر کرج با برخوردی زننده، هنگام 
رای گیری کمیسیون ها شورا، به خبرنگاران حاضر در صحن، دستور داد که جلسه را ترک کنند، جنابشان در شرایطی 
در جلسه علنی شورا، دستور خروج صادر کرد، که اظهار داشت: جلسه غیرعلنی نیست، ولی بهتر است کسی به 
جز اعضا داخل نباشند! اما حالا پس از گذشت چند روز، علی قاسمپور سخنگوی شورای شهر کرج گفت: رفتار 
جلسه قبل یکی دو نفر از اعضای شورا ناشی از یک ناهماهنگی بود و آدم باید جرأت عذرخواهی را داشته باشد.

اسکن کنید
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فرهنگی

معاونت امور مطبوعاتی و اطلاع رسانی وزارت فرهنگ و 
ارشاد اسلامی، فهرست ۲۳ هزار و ۱۲۰ نفری خبرنگاران 

و اصحاب رسانه را که مطابق با سند ملی واکسیناسیون 
برای  بودند،  شده  کرونا  واکسن  دریافت  مشمول 

شفاف سازی منتشر کرد.
فهرست اسامی ارسالی به وزارت بهداشت شامل خبرنگاران 
و اصحاب رسانه، اعضای خانه های مطبوعات سراسر کشور 
و اعضای روزنامه نگار عضو صندوق اعتبار هنر اینجا قابل 

مشاهده است.
این معاونت در تاریخ ۸ تیرماه ۱۴۰۰ طی اطلاعیه ای 
از مدیران مسئول رسانه های مکتوب فعال و مجازی 

دارای رتبه بندی خواست فهرست اسامی و مشخصات 
خبرنگاران خود را برای اعلام به وزارت بهداشت تا ۱۵ 
تیر در پنل اختصاصی خود در سامانه جامع رسانه ها 

ثبت کنند.
معاونت مطبوعاتی در ادامه و در پی تقاضای تعدادی از 
مدیران مسئول پایگاه های خبری فاقد رتبه بندی ضمن 
تمدید مهلت ثبت نام تا پایان روز جمعه ۲۵ تیر، امکان 
رتبه بندی پایگاه های خبری فاقد امتیاز را برای تخصیص 
واکسن فراهم کرد و به مدیران این گروه از رسانه ها فرصت 
داد تا نسبت به تکمیل و ارسال فرم خوداظهاری برای 
بنا بر اعلام معاونت مطبوعانی  رتبه بندی اقدام کنند، 
وزارت فرهنگ و ارشاد اسلامی،  این فهرست ۲۳ هزار نفری 
علاوه بر خبرنگاران و اصحاب رسانه، اعضای خانه های 
مطبوعات سراسر کشور و اعضای صندوق اعتبار هنر را 

شامل می شود.

و  رسانه ای  سواد  های  سامانه  از  رونمایی  آئین 
نشان گذاری  سامانه  و  »زی نو«  مجازی  زیست 
بهمنی  حضور  با  »صدف«  فرهنگی  محتواهای 
مشاوروزیر و رییس مرکز فناوری اطلاعات و فرهنگ 
و هنر در فضای مجازی، سیدمجتبی حسینی معاون 
این  مدیران  از  جمعی  و  فرهنگ  وزیر  هنری  امور 
ارشاد  و  فرهنگ  وزارت  مرکز همایش  در  وزارتخانه 

اسلامی رونمایی شد.
معاون حقوقی و امور مجلس مرکز ملی فضای مجازی  در 
این مراسم، اظهار داشت: در بخش فضای مجازی باید دو 

اقدام مهم انجام شود، ابتدا نشان گذاری و هویت دار شدن 
محتواها یا هرکاری که در حوزه اقتصاد محتوا و مدیریت 
انتشار و حتی اعمال سیاست های محتوایی خواهد بود، 
از سوی دیگر سهم تولیدکننده در اقتصاد محتوا مشخص 

شود.

رونمایی کارهای واقع بینانه ای در امر فضای مجازی است

امیر خوراکیان ادامه داد: هرکدام از سامانه هایی که امروز 
فضای  امر  در  واقع بینانه ای  کارهای  می شود  رونمایی 
مجازی انجام می دهد. خوشبختانه در این سامانه ها هر 

تصمیمی در حوزه توسعه محتواهای مجازی  و سهم 
بخش بومی مشخص شده است.

خوراکیان تاکید کرد: با وجود این دو سامانه در آینده 
باید به گونه ای عمل کرد که تمام سامانه های نشر اعم از 
سایت ها، پلتفرم ها و غیره در ذیل سامانه صدف اقدامات 

خود را پیگیری کنند.
معاون حقوقی و امور مجلس مرکز ملی فضای مجازی با 
اشاره به اقدامات زوارت فرهنگ و ارشاد اسلامی در حوزه 
تجربه نگاری نیز تصریح کرد: همیشه مدیران جدید با این 

چالش روبروست.

فهرست ۲۳ هزار نفری خبرنگاران برای تزریق واکسن کرونا منتشر شد

با حضور »وزیر فرهنگ«؛

دو سامانه »زی نو« و »صدف« رونمایی شد

فرهنگ و ارشاد اسلامی

سیاه دانه میتواند در درمان کرونا مؤثر باشد!
مطالعات جدید دانشمندان استرالیایی، نشان می دهد سیاه دانه با چسبیدن به 
پروتئین سنبله ویروس کرونا از عفونت ریه جلوگیری میکند، همچنین ممکن 
است طوفان سیتوکین را تحت تأثیر قرار دهد و در بیماران بستری شده و حال 

وخیم موثر باشد.

»دبیر جشنواره تئاتر کودک و نوجوان« 
خبر داد:

جشنواره بیست وهفتم تئاتر 
کودک و نوجوان اسفند ماه

 برگزار می شود
جلسه ستاد برگزاری بیست وهفتمین جشنواره بین المللی 
تئاتر کودک و نوجوان همدان با حضور امیر مشهدی عباس 
دبیر جشنواره، احمدرضا احسانی مدیرکل فرهنگ و ارشاد 

استان همدان و ستاد برگزاری جشنواره برگزار شد. 
این  در  که  تصمیم گیری هایی  درباره  مشهدی عباس   
جلسه انجام شد، گفت: رویکردمان در برگزاری جشنواره 
امسال کیفی است. قصد ندارم، بگویم سال های گذشته 
اینگونه نبوده است اما این دوره در نظر داریم تا براساس 
کنیم.  برگزار  را  جشنواره  این  جهانی  استانداردهای 
بخش های مختلف این جشنواره در دوره های گذشته میزان 

عملکرد گروه های نمایشی را پوشش نمی داد.
گروه های نمایشی کودک و نوجوان در شاخه های مختلف، 
اثر تولید می کنند اما تمام این شاخه ها در جشنواره دیده 
سنتی  و  آئینی  تولیدات  برای  مثال  عنوان  به  نمی شد. 
بخش مجزایی در نظر گرفته نشده بود یا تولیدات کودکان 
و نوجوانان کم توان و استثنایی در این رویداد به چشم 

نمی خورد. 

جدا شدن داوری دو بخش کودک و نوجوان

کودک  تئاتر  بین المللی  جشنواره  بیست وهفتمین  دبیر 
ماحصل  باید  جشنواره  این  اینکه  بیان  با  نوجوان  و 
فعالیت های حرفه ای تئاتر کودک و نوجوان در سطح کشور 
باشد، عنوان کرد: در دو- سه سال گذشته بخش کودک و 
نوجوان با یکدیگر داوری می شد اما امسال درنظر داریم تا 

این دو بخش به صورت مجزا داوری شوند. 
وی خاطرنشان کرد:  اظهار کرد: طی یک سال ونیم گذشته 
به دلیل شیوع و همه گیری ویروس کرونا، تئاتر کودک 
براساس  اینکه  ضمن  نداشته  جدی  تولید  نوجوان  و 
در  واکسیناسیون  دارد  وجود  آن  امکان  پیش بینی ها، 
رو تمهیداتی  این  از  انجامد،  به طول  تا زمستان  کشور 
را در نظر گرفتیم تا به تولیدات شایسته و مطلوبی در 
این جشنواره دست یابیم به همین دلیل بر آن شدیم تا 
زمان برگزاری بیست وهفتمین جشنواره بین المللی تئاتر 
کودک و نوجوان همدان را به اسفند ماه موکول کنیم که 
تاریخ دقیق آن در فراخوانی که به زودی منتشر خواهد 

شد، اعلام می شود. 

پذیرش آثار از مهر ماه آغاز می شود

بنا بر اعلام اداره کل هنرهای نمایشی وزارت فرهنگ و ارشاد 
اسلامی، مشهدی عباس با بیان اینکه پذیرش آثار متقاضی 
از اواخر مهر ماه آغاز خواهد شد، تصریح کرد: بخش هایی از 
جمله پژوهش، به این دوره از جشنواره اضافه شده است. 
این بخش عموماً در دیگر جشنواره ها وجود دارد اما به دلیل 
نبود زمان کافی معمولاً آثار شرکت کننده سفارشی هستند 
اما در این دوره از جشنواره تئاتر کودک و نوجوان، زمان لازم 

را در نظر گرفتیم تا پذیرای آثار مطلوبی باشیم. 
وی افزود: بخش نمایشنامه نویسی جشنواره تئاتر کودک و 
نوجوان نیز با حضور منتور و استاد راهنما برگزار می شود. 
آثار پذیرفته شده در مرحله نخست با راهنمایی استاد راهنما 

به مرحله بعد وارد می شوند. 
این نویسنده و کارگردان تئاتر کودک و نوجوان در پایان 
تا  است  این  بر  ما  تلاش  شد:  یادآور  صحبت هایش 
بیست وهفتمین جشنواره تئاتر کودک و نوجوان همدان را 
هر چه بهتر و با استانداردهای لازم برگزار کنیم تا در سال 
آتی شاهد اجراهای عمومی مطلوبی از این آثار در سطح 

کشور باشیم. 
بیست وهفتمین جشنواره بین المللی تئاتر کودک و نوجوان 
همدان به دبیری امیر مشهدی عباس اسفند ماه سال جاری 

برگزار خواهد شد.

سینما و تئاتر

روز عید غدیر، ششمین روز المپیک بود که جهت یک 
گفت وگو با آقای کیکاووس سعیدی به کمیته المپیک 
رفتم، به علت اینکه المپیک در جریان بود کمیته به صورت 
شبانه روزی باز بود و در جریان گپ و گفت با آقای سعیدی 
متوجه شدم، که کمیته سه تا چهار مدال طلا را برای کاروان 
ایران برآورد کرده بود، ولی نکته جالب توجه پیش بینی دبیر 

کل کمیته ملی المپیک از موفقیت رشته کاراته بود. 
سال ها  و  کاراته  قهرمانان  از  خود  سعیدی  کیکاووس 
مدیرفنی و مربی تیم های ملی کاراته بوده و از جهاتی از 
معدود افرادی در ورزش است که در جایگاه خودش نشسته 
است، قهرمانی و سال ها مدیریت در بخش های مختلف 
ورزش و ریاست فدراسیون گلف، وی را در ردیف مدیران 
شایسته ورزش قرار داده است، بنابراین جامعه ورزش وقتی 
حرفی و درد دلی دارند به راحتی می توانند با آقای دبیر کل 
ارتباط بگیرند چون یکی از جنس خودشان آنجا نشسته 

است.
حساب  کاراته  در  عباسعلی  حمیده  طلای  روی  گفتم؛ 
کنیم، ولی آقای سعیدی فنی تر توضیح داد که اگر حمیده 
مصدوم نبود، الان می گفتم او طلایی است، ولی واقعا 
اینکه با وجود مصدومیت توانسته خودش را به المپیک 
برساند خیلی غیرت کرده، پیش بینی می کنم که اگر پای 
مصدوم خانم عباسعلی یاری کند و وی از گروه بالا برود، 

مدالش خوشرنگ خواهد بود.

عباسعلی در اولین دیدار رقیب مصری را 9 بر 7 شکست 
داد، اما در مبارزه دوم با یک پا به روی تاتامی رفت و با 
وجود غیرتی که از خود نشان داد توانست مسابقه را به 
پایان برساند و بلافاصله به بیمارستان منتقل شد، اما همان 
خانم مصری که عباسعلی او را شکست داد، رفت فینال و 

مدال طلا را از آن خود کرد.
آقای دبیرکل درخصوص گنج زاده هم تصریح کرد: در بخش 
مردان، سجاد گنج زاده چند رقیب جهانی و جوان پیش رو 
دارد، اما اگر اتفاق خاصی نیافتد سجاد که باتجربه و باهوش 
است، می تواند در روز پایانی خوشرنگ ترین مدال را بیاورد.

وقتی سجاد گنج زاده روی سکوی قهرمانی المپیک ایستاد 
با خود گفتم چه می شد که در مدیریت های ورزشی از 
مدیرانی استفاده کنیم که جامعه ورزش ایشان را قبول 
کنند. البته تنها سابقه قهرمانی شرط مدیریت نیست اما 
اگر یک مدیر فاکتورهای مدیریت را داشته باشد و از خاک 
خورده های آن رشته هم باشد افق ورزش بسیار روشن تر 

خواهد شد.
اما اینجا جا دارد، پاسخی قاطع، بر ادعاهای پوچ سعودی ها 
به  متعلق  زاده  گنج  طلای  مدال  مدعی اند  که  بدهیم 
که  کنیم  عرض  خواستیم  است،  بوده  ایشان  ورزشکار 
سالهاست با نفوذ در ارکان فوتبال آسیا، حق تیم های ملی 
و باشگاهی ایران را ناجوانمردانه ضایع می کنید و اینجا هم 
ورزشکار شما ضربه ای غیر فنی و ناجوانمردانه به گنج زاده 
زد، ولی تصور کردید اینجا هم با نشان دادن درهای باغ سبز 
می توانید داوران را تحت تاثیر قرار دهید و عصبانیت شما 
از همین است، وگرنه 4 داور و سرداور و مسئول پزشکی 
سالن کاراته را به ضربه غیر فنی و خطرناک قهرمان سعودی 

را دیدند و رای درست را صادر کردند. 
بارها در همین المپیک اتفاقات زیادی در بوکس و سایر 
رشته ها افتاد و بلافاصله ورزشکاری که آسیب رسانده بود، 
خودش را به حریف رساند برای مثال، یک قهرمان بوکس 

برزیلی برای رقیبش که ناک اوت و مصدوم شد چنان اشک 
می ریخت و خودِ او تا رختکن ورزشکار مصدوم را همراهی 
و عذر خواهی کرد باوجودی که ضربه اش غنی بودما نمی 
گوییم ورزشکار سعودی تعمدی داشت، اما این توقع را 
داشتیم که حداقل می رفت و از مربیان ، ما و سجاد گنج 

زاده که بیهوش افتاده بود دلجویی می کرد.
در بعد فنی هم اغلب کارشناسان مدعی اند که در شرایط 
طبیعی سجاد گنج زاده تازه بعد از غافلگیری حملاتش را 
شروع کرده بود به راحتی می توانست برنده دیدار باشد پس 
به سعودی ها که هم ناجوانمردانه قهرمان ما را مصدوم 
کردند و هم ورزشکارشان 5 دقیقه روی تاتامی به بیهوشی 
سجاد نگاه هم نمی کرد تا نشان دهد از اخلاق ورزشی بویی 

نبرده، می گوییم؛ هیسسسس!
اگر سعودی ها با اجیر کردن ورزشکار آفریقایی دنبال اولین 
مدال خود در المپیک بودند یک هادی ساعی هم به اندازه 
همه کشورهای عربی منطقه مدال گرفته است بنابراین بهتر 
است عرب های سعودی دنبال همان سنت های اجدادی 

خود باشند!

خیر؛ شما بویی از جوانمردی نبردید!

از پیش بینی دبیرکل المپیک تا شرافت والای حمیده عباسعلی

دریچه ورزشی

سیدرضافیضآبادی

نویسندهوروزنامهنگار
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ورزشی

سند مالکیت کاداستری ششدانگ یک قطعه زمین بشماره 
و  مفروز  تفکیکی  قطعه ۱۵  اصلی  از ۱۵۳  فرعی   ۵۹۲۷
مجزی شده از پلاک ۵۹۰۷ فرعی از اصلی مذکور بمساحت 
200/70 مترمربع واقع در اراضی سیاکلاهان جزء حوزه ثبتی 
ناحیه یک کرج ذیل ثبت دفتر املاک الکترونیکی بشماره 
بنام شهرداری کرج ثبت و صادر   ۱۳۹۵۲۰۳۳۱۰۰۹۰۱۲۷۰۱
گردید سپس تمامی ششدانگ مورد ثبت برابر سند ۸۳۳۷۷ 
مورخه 96/4/19 دفترخانه ۳۹ کرج به خانم معصومه ایلچی 
قزاآن و آقایان اسداله عابدی اوچ حصار و هوشنگ فرازمند 
بالسویه منتقل شد. سپس دو دانگ مشاع از شش دانگ 
سهمی هوشنگ فرازمند مع الواسطه و برابر سند ۷۶۸۶۴ 

مورخ 99/2/29 دفترخانه ۵۷ کرج به محسن مریخ منتقل 
شد و نسبت به سهام مالکین اسناد مالکیت کاداستری 
و  و ۶۱۷۰۶۴   ۶۰۹۴۰۶ چاپی  های  چاپی  سریال  بشماره 
۲۹۴۲۵۲ صادر شده است . حالیه با عنایت بمراتب فوق ، 
آقای حمید رضا وثوق پور ابرغان بموجب وکالتنامه ۶۰۳۴۹ 
مورخه 99/7/6 دفتر ۱۰۹ کرج از طرف خانم معصومه ایلچی 
قزاآن مالک مشاعی پلاک فوق الذكر بموجب درخواستهای 
و شماره   ۱۳۹۹ /۸/ مورخه ۵  به شماره ۹۰۳۹۷۲۱  وارده 
۹۰۴۲۴۸۹ مورخه ۱۸ /۸/ ۹۹ به استناد قانون افراز و فروش 
املاک مشاع تقاضای افراز سهمی خود را بطرفیت دیگر 
مالکین مشاعی را نموده است که انجام آن برابر مقررات به 

نماینده ثبت محول گردید که مطابق ماده دو آئین نامه قانون 
افراز و فروش املاک مشاع نماینده ثبت گواهی نموده است 
که سند مالکیت معارض ثبت و صادر نگردیده ، لذا با عنایت 
به نامه شماره ۱۳۹۹۸۵۶۳۱۰۰۹۰۱۸۷۸۶ مورخه 1399/9/23 
موضوع افراز پلاک فوق به اطلاع شهرداری مرکزی کرج 
رسانیده شد و بموجب نامه شماره ۱۲۵۲۱۷ /۳/ ۶۷ مورخه

1399/10/3 معاونت شهرسازی و معماری شهرداری کرج با 
افراز پلاک ۵۹۲۷/ ۱۵۳ بعلت مغایرت با ضوابط شهرسازی 
مخالفت نموده و پلاک فوق را غیر قابل افراز اعلام نمود. 
که در این رابطه صورتمجلس عدم قابلیت افراز به شماره 
۱۳۹۹۸۵۶۳۱۰۰۹۰۲۱۱۱ مورخ 1399/10/18 صادر و جهت ابلاغ به 

خواهان و خوانندگان از طریق شعبه اجرای ثبت کرج اقدام شد، 
لیکن با توجه به اعلام شعبه اجرای ثبت کرج صورتمجلس 
عدم افراز به خواندگان ابلاغ نگردیده ، فلذا با عنایت به مراتب 
فوق و در اجرای ماده ۱۸ آئین نامه اجرای اسناد رسمی لازم 
الاجرا یک نوبت در روزنامه رسمی جهت ابلاغ آگهی می گردد 
تا چنانچه متقاضی و دیگر مالکین مشاعی نسبت به این 
صورتمجلس عدم قابلیت افراز اعتراضی دارند ظرف مدت ده 
روز پس از نشر این آگهی اعتراض خود را به دادگاه صالح محل 
وقوع ملک ارائه نمایند، در غیر اینصورت این اداره وفق مقررات 

به وظیفه قانونی خود عمل می نماید. 894ف 
عباسعلی شوش پاشا - رئیس اداره ثبت اسناد و املاک ناحیه یک کرج

آقای مجتبی دمیرچی ضمن تسلیم دو برگ استشهادیه 
تصدیق شده اعلام نموده است که سند مالکیت ششدانگ 
یک باب ساختمان به مساحت 243/50 متر مربع به شماره 
۱۸۰۱ فرعی از ۳۶۱ از اصلی مفروز از پلاک ۶۳۲ فرعی از اصلی 
مذکور واقع در اراضی ولد آباد بزرگ جزء حوزه ثبتی شهرستان 
کرج که بر ابر رای ماده ۱۴۷ قانون ثبت به شماره ۴۱۰۵ 
مورخ 1373/9/30 در مالکیت متقاضی قرار گرفته است و 
به موجب سند رهنی شماره ۲۵۶۰۴ مورخ 1398/10/3 دفتر 
خانه ۱۲۵ کرج در رهن بانک ملت قرار گرفت به علت سهل 
انگاری مفقود گردیده و تقاضای صدور سند مالكيت المثنی 
نموده است. لذا مراتب به استناد تبصره یک اصلاحی به 

ماده ۱۲۰ آئین نامه قانون ثبت در یک نوبت آگهی می شود. 
تا چنانچه کسی مدعی وجود سند مالکیت نزد خود و یا 
انجام معامله نسبت به ملک مذکور باشد از تاریخ انتشار این 
آگهی به مدت ده روز اعتراض خود را ضمن ارائه اصل سند 
مالکیت به این اداره تسلیم تا وفق مقررات عمل گردد بدیهی 
است چنانچه ظرف مدت مقرر اعتراضی واصل نشود و یا در 
صورت اعتراض اصل سند ارائه نگردد سند مالكيت المثنی 

طبق مقررات به متقاضی تسلیم خواهد شد. 896ف
رونوشت به : ستاد اجرایی فرمان حضرت امام )ره(

مهران رشیدی - سرپرست اداره ثبت اسناد 
و املاک ناحیه دو کرج- از طرف محمد ابراهيم بحیرایی

بدینوسیله به علی صفدری اصالتا و ولايتا از طرف ساغر 
کلاسه  پرونده  بدهکار  صفدری  دخت  پوران  و  صفدری 
۹۹۰۴۸۵۵که برابر گزارش مامور پست در آدرس مندرج در 
اجراییه شناخته نگردیده اید ابلاغ می گردد برابر گزارش مورخ
1400/3/17 کارشناس رسمی دادگستری خودرو به شماره 
مبلغ 1/800/000/000 ریال  به  ایران ۶۸  پلاک ۹۷۳ن ۲۲  
ارزیابی گردیده.لذا چنانچه به مبلغ ارزیابی مذکور معترض 

می باشید ، اعتراض کتبی خود را ظرف مدت پنج روز از 
تاریخ ابلاغ این اخطاریه به ضمیمه فیش بانکی دستمزد 
هیات ۳ نفره کارشناسی به مبلغ 15/000/000 ریال به دفتر این 
اجرا تسلیم نمایید .ضمنا به اعتراضی که خارج از موعد یا 
فاقد فیش بانکی دستمزد هیات کارشناس تجدید نظر ترتیب 

اثر داده نخواهد شد. ۸۹۳ف
مریم ایرانی بجندی - مسئول واحد اجرای اسناد رسمی کرج

ابلاغ  آدرس  فاقد  شمیلی  زارعی  مرتضی  به  بدینوسیله 
میگردد که بانک رفاه کارگران شعبه بلوار ارم مهرشهر جهت 
وصول مطالبات خود به مبلغ 688/589/880 ریال مشتمل 
بر 600/000/000 ریال بابت اصل بدهی و مبلغ 5/146/216 
ریال بابت خسارت تاخیر تادیه تا تاریخ 99/2/31 بانضمام 
خسارت روزانه 224/693 ریال به اصل طلب تا يوم الوصول 
اضافه میگردد بانضمام حقوق دولتی متعلقه مبادرت به 

صدور اجرائیه علیه شما نموده چون در متن قرارداد فاقد 
نشانی میباشد وفق در خواست بستانکار و طبق مقررات 
ماده ۱۸ آئین نامه اجرا مراتب یک نوبت در یکی از روزنامه 
های کثیرالانتشار محلی آگهی میگردد ده روز پس از انتشار 
روزنامه حاوی آگهی اجرائیه ابلاغ شده محسوب و عملیات 

اجرا طبق مقررات پیگیری خواهد شد. 905ف
مریم ایرانی بجندی- رئیس اجرا واحد اجرای اسناد رسمی کرج

آقای عباسعلی حاضر کرده میهن ضمن تسلیم دو برگ 
استشهادیه تصدیق شده اعلام نموده است که سند مالکیت 
ششدانگ يكقطعه زمین با بنای احداثی بمساحت 153/92 
مفروز  اصلی  از ۱۶۲  فرعی  پلاک ۲۰۰۱۴  بشماره  مترمربع 
و مجزی شده از پلاک ۲۶۹ فرعی از اصلی مذکور واقع در 
اراضی حوزه ثبتی شهرستان کرج مورد بنام متقاضی ثبت 
و سند بشماره چاپی ۹۴۴۵۳۸ و دفتر الکترونیکی بشماره 
۱۳۹۸۲۰۳۳۱۰۰۹۰۱۰۷۰۵ صادر و تسلیم شد سپس تمامی 
مورد ثبت برابر اسناد رهنی بشماره ۳۴۷۰۶مورخ 1398/5/28 
و ۳۷۶۶۹مورخ 1399/8/5 در رهن بانک مسکن قرار گرفته 
که سند مالکیت بعلت سهل انگاری مفقود گردیده است لذا 

تقاضای صدور سند مالكيت المثنی نموده است. لذا مراتب به 
استناد تبصره یک اصلاحی به ماده ۱۲۰ آئین نامه قانون ثبت 
در یک نوبت آگهی می شود تا چنانچه کسی مدعی وجود سند 
مالکیت نزد خود و یا انجام معامله نسبت به ملک مذکور باشد 
از تاریخ این آگهی ظرف مدت ده روز اعتراض خود را ضمن ارائه 
اصل سند مالکیت به این اداره تسلیم تا وفق مقررات عمل گردد 
بدیهی است چنانچه ظرف مدت مقرر اعتراضی واصل نشود و 
یا در صورت اعتراض اصل سند ارائه نگردد سند مالکیت المثنی 

طبق مقررات به متقاضی تسلیم خواهد شد. 897ف
عباسعلی شوش پاشا - رئیس اداره ثبت اسناد 
و املاک ناحیه یک کرج - از طرف اسماعیل کلانتری

آگهی ابلاغ صورتمجلس عدم قابلیت افراز پلاک ۵۹۲۷ فرعی از ۱۵۳ اصلی

آگهی فقدان سند مالكيت

آگهی ابلاغ اجرائیه کلاسه ۹۹۰۲۱۸۷ در اجرای مقررات ماده ۱۸ آیین نامه اجرا آگهی ابلاغ اخطاریه ماده ۱۰۱ - اموال منقول کلاسه: ۹۹۰۴۸۵۵

آگهی فقدان سند مالكيت

»مدیرعامل اسبق باشگاه سایپا« در گفت وگو »دنیای هوادار«:

مدیران سایپا مسبب اصلی سقوط تیم هستند!

دیالوگ

باشگاه سایپا که تا چندی پیش یکی از مدعیان لیگ برتر 
فوتبال ایران بود، متاسفانه با شکست های متوالی از گردونه 
به  و  ایران، خداحافظی کرد  فوتبال  برتر  لیگ  مسابقات 
دسته یکم لیگ فوتبال پیوست، سقوط و نزول این باشگاه 
صنعتی که به همت مدیران صنعتی اما غیرورزشی آن رقم 
خورد، در واقع کاری بود کارستان! که فقط از عهده اعضای 

هیئت مدیره و مدیران ناکارمدش میسر گردید. 
سقوط و نزول این باشگاه صنعتی که قدمتی دیرینه در 
ورزش کشور دارد موجب شد، تا گفت و گویی اختصاصی 
با منوچهر صالحی، چهره آشنای ورزشی و مدیرعامل اسبق 
باشگاه سایپا که حضور در تیم جوانان سپاهان اصفهان 
و نایب رئیسی چندین ساله فدراسیون تکواندو را نیز در 

کارنامه ورزشی خود دارد، داشتیم:
ای  تجربه  براساس  سال ۱۳۷۵  گفت:  صالحی  منوچهر 
که در ورزش و اقتصاد داشتم، فعالیت خود را در شرکت 
صنعتی سایپا، به عنوان بزرگترین غول صنعتی خاورمیانه، 
آغاز کردم و ازسال ۷۶ تاسال ۸۲ به عنوان مدیرعامل این 
باشگاه صنعتی، به صورت شبانه روزی درداین باشگاه انجام 
وظیفه کردم، علی رغم حضور مربی ارزنده فهیم و اخلاق مدار 

کشورمان، آقای علیدوستی تیم سایپا با انجام یازده مسابقه 
در لیگ برتر با هفت امتیاز در رده های آخر جدول دست و 
پا می زد که با آمدن مربیان و کمک مربیانی چون محمد 
مایلی کهن و مجید جلالی و... این تیم طی مدت سه سال 

از رده یازدهم جدول به رده سوم جدول ارتقا یافت.
وی تصریح کرد: تفکر بنده در این باشگاه در درجه اول، 

کشف استعداده،ا ترغیب و تشویق بازیکنان دیگر 
تیم ها به حضور در باشگاه سایپا و تبدیل کردن 

که  بود،  حرفه ای  باشگاه  به  آماتور  باشگاه 
توانستیم با حضور ۳۹ مربی صاحب نام و 
ارزنده، عملا گامی در راستای توسعه فوتبال 

نوین و با نگاه حرفه ای داشته باشیم.
دادکان  دکتر  تصدی  زمان  در  که  صالحی 

رئیس وقت فدراسیون فوتبال، امور بازرگانی و 
تبلیعات این فدراسیون را برعهده داشت، توانست 
با پشتکار مثال زدنی اش برند ایرانول و سایپا را 

به عنوان اسپانسر، وارد چرخه فوتبال و 
مسابقات جام جهانی کند، در ادامه 

صحبت هایش خاطرنشان کرد: 
به عقیده من، علل سقوط و 

از  تیم سایپا  نزول 
لیگ برتر فقط و 
ناکارآمدی  فقط 
وقت  مدیرعامل 
هیئت  اعضای  و 
مدیره و همچنین 
بانی  قلعه  شخص 

و سراج می باشند که تفکر ورزشی دربینشان حاکم نبوده 
است، من اعتقاد دارم بازیکنان این تیم تمام تلاششان را 
کردند اما چون سیاست مدونی در دستور کار اقایان مسئول 
نبود، منجر به سقوط تیم سایپا شد که در این راستا هم 
وزیر محترم صنعت، باید جوابگوی خیل عظیم علاقه مندان 
به ورزش و کارگران و کارمندان شریف این شرکت عظیم 

صنعتی باشند.
بازیکنان  زمانی  داد:  ادامه  صالحی  منوچهر 
صاحب نام و بزرگی چون مسعود شجاعی، 
مهدی  صادقی،  ابراهیم  رضایی،  سیث 
امیرآبادی، حسین کاظمی، جوادکاظمیان 
محسن خلیلی و.... در این باشگاه حضور 
داشتند که هرکدامشان خود را عضوی از 
خانواده این باشگاه صنعتی میدانستند و 
با جان دل درخدمت تیم بودند زیرا اعضای 
هیئت مدیره این باشگاه از دانایان 
و متخصصین ورزش همانند 
فائقی  سعید  مهندس 
و  بود  گرفته  شکل 
مربیان بزرگی هدایت 
برعهده  را  تیم  این 
داشتند، حاصل این 
تفکرات این شد که 
در  سایپا  تیم 
رده های 
م  سو

و چهارم جدول قرار بگیرد و به راحتی تیم های استقلال و 
پرسپولیس را مغلوب کند، این را هم باید اضافه کنم که؛ 
وقتی استقلال است، پرسپولیس شخصیت پیدا میکند و 
وقتی پرسپولیس است هم استقلال شخصیت پیدا می کند، 
این شخصیت دوطرفه است باید حریف خوبی داشته باشی 
تاحرفی برای گفتن در زمین ورزشی داشته باشی، متاسفانه 
تیم فوتبال سایپا در این دوره از مسابقات فقط زنگ تفریح 

تیم های لیگ برتر بوده که نهایتا به سقوطش انجامید.
صالحی ضمن تشکر از آقایان مهدی دادرس و مهندس 
غزنوی در دوران مدیریتشان در باشگاه سایپا گفت: این 
باشگاه به مربیان بزرگی چون علی دایی اسطوره فوتبال ایران 
نیاز مبرم دارد، نه به مدیران مداهنه گو بی هنر و متملق و 
ناکارآمد، متاسفانه مدیران این باشگاه نقره را به چدن تبدیل 

کردن و تومان را به ریال! 
اوایل  در  که  نماند  ناگفته  کرد:  تصریح  پایان  در  وی 
مدیریت بنده در سایپا، این باشگاه براساس تنخواه اداره 
می شد و نمیخواستم این قانون منسوخ شده در ورزش 
حاکم باشد، اساسنامه ای را تنظیم و توافق کردیم از 
هزار  هفتاد  مبلغ  اتومبیل  هر  فروش  سود کمیسیون 
تومان به باشگاه داده شود که با فروش ۴۸۰۰ دستگاه 
اتومبیل فروخته شده، هزینه های باشگاه تامین می شد 
اساسنامه ها  و  مقررات  اساس  بر  هم  ما  همچنین  و 
هزینه می کردیم که مبلغ بسیار ناچیزی برای تمامی 
تیم ها بود، متاسفانه امروز با این همه هزینه گزاف، 
جام  برتر  لیگ  مسابقات  در  سایپا  تیم  سقوط  شاهد 
باردیگر  امیدوارم  البته  فارس هستیم،  همیشه خلیج 

شاهد حضور تیم سایپا درلیگ برتر باشیم.

»دنیای هوادار« یاد و خاطره زنده یاد »سیروس قایقران« 
-بازیکن اسبق تیم ملی- را گرامی می دارد

سیروسجعفری

کارشناسورزش
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ورزشی
کار زیبای چند تن از ورزشکاران نامی کشور

چند تن از ورزشکاران نامی کشور چون علیرضا حیدری، 
برای زنده نگه داشتن نام و یادِ مرحوم ارشا اقدسی، به 

قله دماوند صعود کردند.

امیرحسین زارع کشتی گیر 20 ساله آملی در بازی های 
المپیک توکیو موفق به کسب مدال برنز در وزن 125 
ایران  در  شایسته ای  و  خوب  رقبای  او  شد.  کیلوگرم 
داشت، از پرویز هادی گرفته که مدال برنز سال 2018 
جهان را در کارنامه دارد و اگر مصدوم نمی شد بی شک 
تا  کارنامه اش می دید،  در  امروز  را  بیشتری  مدال های 
یدالله محبی کشتی گیر بااخلاق کرمانشاهی که سهمیه 
المپیک را او به دست آورد و امین طاهری کشتی گیر 
خوبی که قطعاً می تواند حرف های زیادی برای گفتن 

داشته باشد.

از دل رقابت با حریفان خوبِ داخلی، در نهایت امیرحسین 
زارع نماینده سنگین وزن ایران در بازی های المپیک شد. 
این اتفاق در حالی رخ داد که مادر امیرحسین به شدت 
روی درس او حساس بود و قبلا دوست داشت که پسرش 

وکیل شود.
زارع پیش از این در مصاحبه ای تلویزیونی گفته بود: درسم 
خیلی خوب بود و در مدرسه نمونه درس می خواندم. وقتی 
به تیم ملی نوجوانان دعوت شدم، از مدرسه نمونه خارج 
شدم. زمانیکه داشتم از مقطع راهنمایی به دبیرستان 
به  مدرسه  مدیر  می گرفتم،  کارنامه  و  می شدم  منتقل 

خانواده ام گفت که دوست دارد من از دانشگاه امام صادق 
)ع( به عنوان یکی از وکلای بزرگ خارج شوم. من هم قول 
دادم که این اتفاق بیفتد، ولی نشد و سرنوشت من روی 
تشک کشتی رقم خورد. لطف خدا شامل حال من شد که 
بتوانم دل پدرم و مادرم را شکل دیگری شاد کنم. آن قول 

را هم جبران می کنم.
زارع حالا که مدال المپیک گرفته، می گوید: از توکیو که 
برگشتم، برای جبران همه زحمات مادرم و اینکه درسم را 
آنطوری که او دوست داشت نخواندم، با هم دوتایی به 

مشهد و زیارت امام رضا می رویم.

بر اساس تازه ترین رده بندی تیم های باشگاهی فوتبال جهان 
که روز ۱۹ مرداد از سوی سایت »فوتبال دیتابیس« اعلام 
شد، تیم فوتبال پرسپولیس مانند رده بندی های پیشین در 

رتبه نخست ایران قرار گرفت.
پرسپولیس در رده بندی تیم های آسیایی نیز با یک پله 
صعود نسبت به هفته قبل در رتبه دوم قرار دارد. سرخپوشان 
ایران در رده بندی جهانی با ۱۶۳۱ امتیاز و بدون تغییر نسبت 

به هفته گذشته در رتبه ۸۳ و بالاتر از تیم های مطرح 
سمپدوریای ایتالیا و نیوکاسل انگلیس قرار گرفتند.

تیم فوتبال استقلال با ۱۵۴۱ امتیاز، مانند رده بندی پیشین 
است.  گرفته  قرار  ایران  باشگاهی  فوتبال  دوم  رتبه  در 
استقلالی ها در قاره آسیا نیز با یک پله سقوط نسبت به رده 
بندی پیشین به رتبه نهم تنزل پیدا کرده اند. آبی پوشان 
ایران بدون تغییر نسبت به هفته قبل در رده ۲۰۳ جهان 

باقی مانده اند.
سپاهان با ۱۵۲۰ امتیاز، سومین تیم برتر فوتبال ایران است. 
طلایی پوشان بدون تغییر نسبت به هفته قبل، در رتبه 
۱۴ قاره کهن قرار گرفتند و با یک پله صعود نسبت به 
هفته قبل، به رتبه ۲۴۴ جهان رسیده اند، در این رده بندی 
تیم های تراکتور، فولاد، پدیده و صنعت نفت آبادان هم به 

ترتیب در رتبه های چهارم تا هفتم فوتبال ایران قرار دارند.

آقای برنزی توکیو؛

کشتی گیری که وکیل نشد، مادرش را با مدال المپیک به مشهد می برد

تازه ترین رده بندی تیم های باشگاهی فوتبال جهان؛

پرسپولیس در رده دوم و استقلال در جایگاه نهم آسیا

المپیک

سرخابی

المپیک 2020 از دریچه آمار و ارقام
۱۷ رکورد جهانی و برگزاری بازیها بدون تماشاچی از جمله 
رکوردهای جالب توجه این دوره بازیهای المپیک بود، رقابت 
های المپیک در این دوره نیز به پایان رسید و اکنون زمان 
آن رسیده است تا از دریچه آمار و ارقام نگاهی به این دوره 

از رقابت ها بیندازیم.

ثبت ۱۷ رکورد جهانی

اختلال در تمرینات ناشی از همه گیری، با شکستن ۱۷ 
رکورد جهانی در رشته های ورزشی، شدت رقابت را کاهش 
نداد. در قایقرانی  که شرایط آب و هوایی تاثیر زیادی دارد 
۵ رکورد جدید جهانی ثبت شد، سه رکورد جهانی در دو 
و میدانی با کارستن وارهولم نروژی در ۴۰۰ متر با مانع 
و  زنان  بخش  در  آمریکایی  لاگلین  مک  سیدنی  مردان، 
یولیمار روخاس از ونزوئلا در پرش سه گام به ثبت رسید، 
شش بار رکورد جهانی در شنا زده شد و در  تیراندازی نیز 
شاهد این امر بودیم، لاشا تالاخادزه وزنه بردار گرجستانی باز 

هم رکوردشکنی کرد و در یک رویداد ۳ رکورد زد.

صفر تماشاگر

برابر  برای محافظت در  بازیها بدون هیچ تماشاچی  این 
عفونت کرونا برگزار شد و مربیان، اعضای تیم و مقامات 
در محل های تقریباً خالی ورزشکاران را تشویق می کردند. 
این می تواند به معنای ضربه مالی بزرگی برای شهر میزبان 
توکیو باشد که می خواست بخشی از هزینه برگزاری بازی 
ها را از فروش بلیت جبران کند، سازمان دهندگان امیدوار 
بودند که ۵۰ درصد صندلی ها را پر کنند، اما پس از اعلام 
توکیو برای چهارمین وضعیت اضطراری به دلیل افزایش 
تعداد موارد کرونا با ممنوعیت کامل موافقت کردند، به 
گفته موسسه تحقیقاتی Nomura  این امر به بخش هتل 
و رستوران شهر آسیب رسانده است و می تواند به ضرر مالی 

تا ۱۵۱ میلیارد ین )۱.۴ میلیارد دلار( برسد.

۱۱ هزار ورزشکار

حدود ۱۱۰۰۰ ورزشکار در بازی های توکیو در ۴۲ مکان در 
سراسر ژاپن از جمله جزیره شمالی هوکایدو که به دلیل 
دمای ملایم تابستان برای میزبانی آخرین رویداد، ماراتن 
انتخاب شده بود شرکت کرده اند، ورزشکاران در ۳۳۹ رویداد 
مدال به نمایندگی از ۲۰۵ کمیته ملی المپیک با یک تیم 
متشکل از پناهندگان شرکت کردند، به گفته کمیته بین 
المللی المپیک، این بازیها از نظر جنسیتی برابرترین  دوره 

بود و تقریباً نیمی از ورزشکاران در مسابقات زنان بودند.

بیش از ۶۵۰ تست کرونا

خانواده  اعضای  برای  کرونا  آزمایش   ۶۵۱،۲۹۶ از  بیش 
المپیک انجام شد که از این تعداد تنها ۱۵۱ آزمایش مثبت 

نشان داد.

شش ماه دیگر 

پس از توکیو ۲۰۲۰ المپیک زمستانی ۲۰۲۲ از ۴ تا ۲۰ فوریه 
در پکن برگزار می شود و اکنون پکن اولین شهری است که 
میزبان بازی های زمستانی و تابستانی است، پاریس در سه 
سال آینده ، از ۲۷ ژوئیه ۲۰۲۴ ، میزبان بازیهای تابستانی 
بعدی خواهد بود و متعهد می شود که بازی ها را تنها با 

استفاده از انرژی های تجدیدپذیر میزبانی کند.

المپیک ۲۰۲۰

چند روز قبل اسامی ۱۵ بازیکن دعوت شده تیم ملی 
والیبال به اردوی مسابقات قهرمانی آسیا اعلام شد، تیمی 
به سرپرستی  و  بهروز عطایی  با هدایتِ  است  قرار  که 
مصطفی کارخانه، از تاریخ ۲۱ تا ۲۸ شهریورماه به میزبانی 

ژاپن، در رقابت های قهرمانی آسیا شرکت کند.
شوربختانه در حال حاضر، فدراسیون والیبال، در پُرابهام ترین 
حالت ممکن قرار دارد، وضعیتی که با سوءمدیریت های 
تمام نشدنی شخص محمدرضا داورزنی، در قامت ریاست 
فدراسیون، حالا تمامی اهالی والیبال را نسبت به آینده 
کرده  نگران  و سروقامتان کشورمان،  والیبال  ملی  تیم 
است، فدراسیونی که در هیج موردی نسبت به عملکردِ 
فاجعه بارش، به احدی پاسخگو نیست و با تصمیماتِ 
عجیب و غریب، روز به روز ابهاماتِ اهالی والیبال نسبت 

به این رویکرد تماما منفی، فدراسیون بیشتر می شود.
از  پس  که  معروف  سعید  نام  شده،  اعلام  لیست  در 
رقابت های المپیکِ توکیو از تیم ملی خداحافظی کرده 
است، به چشم نمی خورد و دو ستاره ارزشمندِ تیم، یعنی 
سیدمحمد موسوی و امیر غفور هم در لیست جدید تیم 
ملی حضور ندارند و بیشترِ بازیکنان دعوت شده را جوانان 
تشکیل می دهند، اما در لیست اسامی بازیکنان، جای 
آرمان صالحی لیبروی جوانی که از قابلیت های خوبی 
برخوردار بود، کاملا خالی است و عدم انتخاب مرتضی 

شریفی هم از ابهامات این لیست محسوب می شود.
میلاد  نامِ،  ملی  تیم  جدید  لیستِ  در  حاضر،  درحال 
عبادی پور، میثم صالحی، امیرحسین اسفندیار، اسماعیل 

مسافر، جواد کریمی، علی رمضانی، علی اصغر مجرد، رضا 
عابدینی، امیرحسین توخته، مهدی جلوه، صابر کاظمی، 
بردیا سعادت، محمدرضا حضرت پور، ابوالفضل قلی پور و 

امین اسماعیل نژاد حضور دارند.
المپیکِ توکیو درحالی کابوس وار برای والیبال ایران به 
پایان رسید که به لطفِ تصمیماتِ خلق الساعه جنابِ 
داورزنی و مجموعه غیروالیبالی شان، تیم ملی آمادهِ ما، 
آلکنو پرافتخار هم برآیندی جز صفر  حتی با ولادیمیر 
نداشت، حالا همان آقایانی که در سکوت خبری قراردادِ 
پروازی و پنج ماهه با آلکنو ثبت کردند، حالا برای استفاده 
از امثال مصطفی کارخانه هم همان سیاست سکوت را در 
پیش گرفته است، در شرایطی که باتوجه به سوابق بهروز 
عطایی، این انتخاب در شرایط قمر در عقرب فدراسیون 
والیبال قابل قبول است، اما درخصوص جناب کارخانه 

سخن بسیار است.
مگر در والیبال ایران قحط الرجال شده است که با وجود 
پیشکسوتان و ملی پوشان صاحب نام و فرهیخته باید 
عنوان  به  داورزنی  آقای  دیرین  یار  کارخانه  مصطفی 

سرپرست انتخاب شود!؟
حالا که سخن از انتخابِ یارِ غار جناب داورزنی شد، باید   
نگاهی اجمالی به عملکرد جناب مصطفی کارخانه داشته 
باشیم که خود را مربی و کارشناس والیبال می داند که 
اخیراً هم در مسابقات لیگ ملت ها و هم در بازی های 
المپیک توکیو ۲۰۲۰، پیش بینی های قاطعانه ایشان غلط 

از آب در آمد.
پیش گویی هایی که برای خودشیرینی و تایُید وعده های 
توخالی رئیس فدراسیون در رسانه ملی بر زبان می آورد. 
این جناب به عنوان سرمربی تیم گیتی پسند اصفهان قول 
قهرمانی داده بود که با صرف هزینه های کلان حتی جزو 

چهار تیم برتر هم نشد و باعث گردید، باشگاه 
گیتی پسند لقای تیمداری در والیبال را به 

بقایش ببخشد!
همین بلا را سر تیم باریج اسانس کاشان 

آورد و آقاي تقی حجازی را زیر سئوال برد و والیبال لیگ 
برتری کاشان را نابود کرد که هنوز که هنوز است، باشگاه 
به سرمربیگری  زیر گروهش  تیم  با  که  اسانس  باریج 
میرمصطفی شجاعی جزو چهار تیم برتر ایران شده بود، از 

ادامه تیمداری در لیگ برتر کناره گیری کند!
در بحث فنی هم برهمگان ثابت شده که چیز خاصی در 
چنته ندارد، اما با برخورداری از حمایت های همه جانبه 
بانک سرمایه  تیم  به عنوان سرمربی  داورزنی  شخص 
به  را  ملی  تیم  بازیکنان  ترین  و شاخص  بهترین  که 
عضویت در آورده بود به قهرمانی دست پیدا کرد که باید 
خاطرنشان کنیم هر مربی دیگری هم جای ایشان بود 
با آن نفرات بدون تردید ردای  قهرمانی به تن می کرد! 

نابجای فدراسیون والیبال  انتخاب  سخن پیرامون این 
بسیار است که به روزهای بعد موکول می کنیم. 

اما بدون تعارف، حتی با داشتن استعدادهایِ درخشانی 
در تیم های ملی والیبال ایران در رده های مختلف سنی، 
به لطف  همان عملکرد فاجعه بار تیم مدیریتی فدراسیون 
والیبال، دیگر قدرت اولِ آسیا هم نیستیم و جایگاه نخستِ 
قاره کهن را مانند چند ده رشته ورزشی دیگر، در والیبال هم 
به ژاپنی ها واگذار کردیم، پس این نگاهی که رقابت های 
آسیایی، برایِ ما مسابقاتی سهل 
اشتباهی  تفکر  بود،  خواهد 
متاسفانه  که  است 
فدراسیون والیبال با انتخابِ 
مصطفی  چون  افرادی 
کارخانه به آن معتقد است، 
با این شرایط باید بگوییم 
که با این رویکرد فدراسیون، 
چندین مرحله به عقب 

بازگشیم.

سکوتِ اعصاب خُردکن جناب داورزنی؛

بازگشت به تنظیماتِ »کارخانه«!
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